

Datum: 2023-12-05 kl 18.00.

Plats: Digitalt möte

Närvarande: * Erik Uppsäll, Ordförande
(* = beslutande) * Raymond Johansson, Sekreterare
* Roger Rooth, Rallykoordinator
* Lars Palmkvist, Racingkoordinator
* Pär Karlsson, Teknisk chef SBF
* Lars Jonsson, SBF Koordinator

Frånvarande:

* Fredrik Rosendal, SBF Teknik

§ 130: Mötets öppnande.

EU öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§ 131: Godkännande av dagordning.

Föreslagen agenda godkändes med tillägg för fråga om Tracking system

§ 132: Föregående Mötesprotokoll.

Godkänt och publicerat

§ 133: Kvarstående ofärdiga punkter

-Frågor till FIA har besvarats väldigt kortfattat och vi tar upp frågorna igen när ny chef för FIA Historiska avdelning

Beslut: Ärendet kvarstår

§ 134: Ekonomin & Budget.

-Budgetäskande och verksamhetsplan är skickade till Lars J

Beslut: N/A

§ 135: HRCP

LP

-LP tog upp frågan om hur vi skall hantera Historiska vagnböcker för Historisk regularity.

-PK informerade om att det finns ett FIA dokument som kan användas, åtminstone som grund för ett eventuellt Nationellt dokument

-LP föreslår att detta dokument skall kunna ange eventuella avvikelser från komplett bil för att kunna delta innan alla komponenter är kompletta.

Beslut: LP tar fram ett förslag på en Nationell HRCP

§ 136: Nationella säkerhetsregler Historisk Bilsport

RJ

-RJ presenterade 2 olika förslag på Nationella säkerhetsregler för historisk bilsport. Mötet beslöt att ett av dessa som refererar till respektive paragrafer i TR skall användas, dock avvakta tills TR 2024 är publicerad så att numreringen blir rätt

Beslut: RJ går vidare med alternativ 2 så fort TR 2024 är publicerad

§ 137: Tracking system Historisk rally

RJ

-HU har fått en fråga från Race Consulting om att dokumentera någonstans att det är tillåtet att montera utrustning för tracking system i historiska bilar.

Detta har ibland varit omdiskuterat då bilägarna hävdar att de inte får ha digital utrustning i bilen.

Eftersom detta är ett etablerat säkerhetssystem så skall vi givetvis tillåta detta även i Historiska rallybilar.

Viktigt att skrivningen blir allmänt hållen så att alla existerande system får användas RJ föreslår att detta skrivs in i "Nationella säkerhetsregler för Historisk Bilsport"

Beslut: RJ skriver in detta i kommande regelverk.

§ 138: Övrigt.

Alla

-Inga övriga punkter anmälda

Beslut: N/A

§ 139: Nästa möte

Beslut: Tisdag 9 Januari. 18:00-20:00

§ 140: Mötets avslutande.

EU tackade alla närvarande för visat intresse och avslutade årets sista möte samt önskade alla en God Jul och Gott nytt år

Protokoll upprättat av:

Raymond Johansson

Raymond Johansson

Protokoll justerat av:

Erik Uppsäll

Erik Uppsäll